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Hei
Viser til mail fra deg, med spørsmål om mer konkret framdriftsplan for kommuneplanarbeidet. Vi skal be 
om at dette legges på nettsiden. 
Om framdriften kan vi si følgende: 
Kommunedirektøren har lagt kommuneplanen frem for politisk 1. gangsbehandling. Planen var oppe til 
behandling i planutvalget 16.6, men ble ikke realitetsbehandlet. Planen blir satt opp på nytt i 
planutvalgets møte 18.8. Videre planlegges et ekstraordinært utvalgsmøte 25.8 kun for kommuneplanen. 
Til slutt skal formannskapet behandle planen, sannsynligvis 31.8, før den legges ut på høring.
 
Første formelle mulighet for innspill til endringen er i forbindelse med høringen, som sannsynligvis blir i 
september og oktober. Saken er nå oversendt de folkevalgte, slik at administrasjonen har ingen mulighet 
til å gjøre endringer før saken kommer tilbake til oss.
 
Når det gjelder automatisk varsling over det som skjer av planarbeid i Lysakerområdet, har vi ikke noen 
automatisk løsning for dette. Jeg har likevel gitt beskjed til de ulike saksbehandlerne og bedt dem om å 
føre deg opp som mottaker på det som sendes ut i forbindelse med høringer osv. 
 
Med vennlig hilsen
 
Kristin Siem Utne
Overarkitekt/ arealplanlegger
Områdeutvikling
Plan- og bygningstjenesten
Bærum kommune
 


